
Poudarek na
človeku in kraju

»Zadnji čas posvečamo v
krajevni skupnosti Gradišče
največjo pozornost oblikovanju
Statuta krajevne skupnosti«,
nam je povedal njen predsed-
nik Tone Gregorič.

»Pri tem delu sodeluj&jo
predstavniki KS, SZDL, ZK,
statutarna komisija pa je v
svoj krog pritegnila tudi dr.
Franceta Hočevarja. Vsak član
komisije se je posvetil svojemu
poglavju statuta, pripravljeno
gradivo in osnutke pa predelu-
jemo skupaj. Pri tem izhajamo
iz stališča, da je krajevna skup-
nost specialna enota na svojem
abmočju, zato mora tudi njeno
finansiranje slometi na sredst-
vih, ki jih skupaj zlivajo delov-
ne organizacije na o&novi druž-
benega dogovarjanja. Občinske
datacije smo v našem statutu
postavili na drugo mesto.

V Statutu želimo utemeljiti
zahtevo, da naj bo v novi ure-
ditvi poudarek na človeku in
na kraju, v delegatski ureditvi
krajevne skupščine pa bi radi
resnično zagotovili pokrivanje
in zadovoljevanje vseh potreb
ljudi in kraja, od izobrazbe,
zdravstva in kulture, do komu-
nalnih dejavnosti, obrtniških
servisov in civilne zaščite. Mi-
slim, da smo s pripravami za
krajevni Statut nekoliko pred
drugimi KS, zato smo priprav-
ljeni s svojimi izkušnjami tu-
di pomagati.«

Prihodnji mesec bodo v Gra-

dišču pripravili predračun za
svojo dejavnost teir izdelali
program dela v prihodnjem le-
tu. Pripravljajo tudi obdarova-
nje starejših in socialno šibkrth
občanov ter novoletne obiske
po domovih. Pri tem ne sme-
mo pozabiti, da bi Gradišče lah-
ko imenovali kar KS upokojen-
cev, ker jih je na tem območ-
ju res veliko. Prav zato želijo
urediti tudi klub upokojencev,
akcijo za to pa bodo ofonovili
takoj, ko bodo doblli ustrezne
prostore.

Prebivalci tega območja so
ponosni na svoj družbani cen-
ter, saj je v nekaj letih zaživel
iz nič. Ker je šele zdaj dokončno
shodll, delajo program za pri-
hodnje leto. V njej bodo lahko
našle svoj kotiček vse družbe-
ne dejavnosti razen športa, ki
ga bodo pač razvijali drugje
— v ustreznejših prostorih.
Zanj bi prišla najbolj v poštev
telovadnica osnovne šole Maj-
de Vrhovnik In Narodni dom.
Novorojeni družbeni center se
bo lahko vediko bolj uveljavil
v drugih dejavnostih, to je, od
civilne zaščite, prometa tn teh-
ničine vzgoje do družbenih sre-
čanj in obdarovanj. Vsi, ki so
pomagall pri oživitvi tega cen-
tra si želijo, da bi stopil iz
ananimnosti ter pripomogel k
še boljšemu delu KS, saj ima
za tak razvoj vse maiterialne
možnosti.

J. O.

Mnogo narejenega
»Lahko rečem, da smo zado-

voljni s tem, kar smo naredili
v letošnjem letu, predvsem kar
se tiče gradbenih in komunal-
nih del. Pomembno se nam
sdi tudi to, da je Center za so-
cialno delo sprejel vse naše
predloge, ki smo jih zbrali v
svoji krajevni skupnosti in jih
upoštevali pri dodeljevanju en-
kratne zimske pomoči socialno
šibkim Ijudem.« Tako je zado-
voljen z delom krajevne skup-
nosti Stara Ljubljana njen taj-
nik. »Posebna naša komisija je
zbrala v vsej krajevni skupno-
sti preko 100 predlogov za en-
kratno zimsko pomoč, ki zna-
ša od 350 do 800 dinarjev. Ne-
kateri dobijo to pomoč v de-
narju, drugi pa v obliki oblačil,
obutve, plačilu raznih računov
in v podobni obliki. Prav tako
bodo letos dobili enkratno zim-
sko pomoč tudi delovni invali-
di, to je skupina 12 Ijudi.

Kar se tiče giradbenih in ko-
munalnih del pa moramo pred-
vsem povedati, da smo zado-
voljni, daso končana dela v
Ulici na grad, da bo urejena
Vegava ulica in Soteska, rekon-
struiran Trg revolucije, da smo
osvetlili Cankarjevo nabrežje
in bo Levstikov trg dobil nave,
lepe topole. še in še bi lahko
naštevali razna manjša dela, ki
niso tako vidna, so pa zahteva-
la mnogo truda in dela.«

V krajevni skupnosti Stara
Ljubljana so se tudi v novem-
bru ukvarjali s statutom kraje-
vne skupnosti. Tajnik krajevne
skupnosti meni, da v razpravi
ni bilo pravih pogledov na to,
kaj naj bi v statut na novo
vnesli, da bi osnutek dobil pra-
vo podobo prihodnje ureditve
krajevne skupnosti. Zbrali so
precej pripomb: menijo, da je
treba v novem statutu dati več

poudarka razvoju telesne kul-
ture v krajevni skupnosti, za
to so zadolžili posebno komisi-
jo, ki bo pomagala telesnokul-
turni skupnosti razvijati mno
žični šport v krajevni skupno
sti. V krajevni skupnosti so
imenovali tudi posebno komisi-
jo, ki mora pripraviti podlago
za funkcioniranje posebnih po-
trošniških svetov. Ustanovljena
je tudi komisija, ki bo skušala
ugotovitd, kako bi v prihodnje
oblikovali nove ekonomske od-
nose v krajevni skupnosti s te-
meljnimi organizacijami zdru-
ženega dela in kam naj bi vne-
sli nekatere podatke v obsto-
ječi statut.

Pomembno je tudi aktivira-
nje hišnih svetov, o čemer so
začeli govoriti v Stari Ljublja-
ni že oktobra. Nekaj nedelav-
nih hišnih svetov so že oživili,
v decembru pa bodo sklicali s
hišnimi sveti sestanek, kjer se
bodo s pomočjo podatkav, ki
jih je zbral Dom, pogovorili o
financiranju investicijskih sred-
stev v prihodnje.

Pomembna naloga, ki jo b o
do morali v Stari Ljubljani
kmalu rešiti, je tudi ureditev
Knafljevega preboda, o čemer
so razpravljali že oktobra. S
podjetjem »Rast« so se dogo-
vorili, da bo Bast uredila pre-
hod, na novo nasadila uničene
zelenice in postavila nove klo-
pi. ICmalu bo prehod zaprt za
vsa motorna vozila.

»Povedati pa moram j>e to,
da smo zadovoljni z vajami
SIJO, ki smo jih imeli skupaj
s krajevnima skupnostma P o
Ijane in Prule in so zelo dobro
uspele. Vso pohvalo zasluži p o
sebna šola na Levstikovem tr-
gu ter mladi iz krajevne skup-
nosti, veliko prizadevnost pa
so pokazall prav vsi udeleženci
teh vaj.« S. V.


